
PROTOKÓŁ 
z XXIV sesji Rady Gminy Biała Podlaska odbytej w dniu 27 listopada 2008 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Białej Podlaskiej 
ul. Prosta 31 

Godzina rozpoczęcia: 1000     godzina zakończenia: 1200

Obradom przewodniczył: Dariusz Plażuk - Przewodniczący Rady Gminy.

Protokolant: Krzysztof Kempka - Pracownik Urzędu Gminy. 

Radni obecni wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

Osoby uczestniczące w sesji: 
1. Wiesław Panasiuk - Wójt Gminy.  
2. Jerzy Adamski – Sekretarz Gminy.
3. Maria Klimiuk - Skarbnik Gminy. 
4. Bożenna Pawlina- Maksymiuk – Dyrektor GOK.
5. Roman Metko  – Dyrektor GZK.
6. Maria Żarska – Kierownik GOPS.
7. Grażyna Majewska – Dyrektor SAPO.
8. Waldemar Danieluk – Kierownik Referatu Rolnego, Geodezji i Ochrony Środowiska.
9. Krzysztof Derlukiewicz – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej.

Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie quorum,
b) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia,
c) przyjęcie porządku obrad.

3. Zapytania i wolne wnioski Radnych.
4. Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/194/2008  w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i 

rozliczania  dotacji  szkołom i  placówkom niepublicznym  o  uprawnieniach  szkół  i 
placówek publicznych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie gminy 
Biała Podlaska.



5. Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/195/2008  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie 
nieruchomości.

6. Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/196/2008  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie 
nieruchomości.

7. Podjęcie uchwały Nr XXIV/197/2008 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego w 2009 roku na obszarze gminy Biała 
Podlaska.

8. Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/198/2008  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek 
podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Biała Podlaska.

9. Podjęcie uchwały Nr XXIV/199/2008 w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania 
psów.

10. Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/200/2008  w  sprawie  zarządzenia  poboru  podatku  od 
nieruchomości,  rolnego i  leśnego od  osób fizycznych  w drodze  inkasa,  określenia 
inkasentów, wysokości wynagrodzenia za inkaso i wyznaczenia terminu płatności dla 
inkasentów.

11. Podjęcie  uchwały  Nr  XXIV/201/2008  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Biała Podlaska z 
uwzględnieniem uzależnień narkomanii na rok 2009.

12. Podjęcie uchwały Nr XXIV/202/2008 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójtowi 
Gminy Biała Podlaska.

13. Pierwsze czytanie projektu budżetu Gminy Biała Podlaska na rok 2009.

14. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski Radnych.
15. Sprawy bieżące.
16. Zamknięcie posiedzenia.

TREŚĆ PROTOKOŁU 

Ad. 1 
Dariusz  Plażuk –  Przewodniczący Rady Gminy otworzył  XXIV sesję  Rady Gminy Biała 
Podlaska, przywitał Radnych, Wójta Gminy i gości przybyłych na sesję. 

Ad. 2 
a) Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w obradach bierze udział 14 
Radnych, co stanowi wymagane quorum. Jeden Radny przybył na posiedzenie z opóźnieniem.

b) Przewodniczący poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu 
i złożył wniosek o jego przyjęcie. 

Wobec braku uwag i wniosków poddał go pod głosowanie: 



„za” 14 słownie: czternaście
„przeciw”   0 słownie: zero 
„wstrzymujących się”   0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 
c)  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad,  a  następnie  poprosił  o 
zgłaszanie uwag i wniosków.

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 
proponowanego porządku obrad:

„za” 14 słownie: czternaście

„przeciw” 0 słownie: zero

„wstrzymujących się” 0 słownie: zero

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad.

Ad. 3
Radny Tomasz Bylina stwierdził,  że na jednej z ostatnich sesji Rady Gminy poddano pod 
głosowanie  projekt  uchwały  dotyczący  ustalenia  podwyżek  pracownikom  jednostek 
organizacyjnych gminy – SAPO, GOPS, GZK. Zapytał czy Radni zatrudnieni w jednostkach 
mają prawo głosu w swojej sprawie. Jego zdaniem Radni ci nie powinni mieć prawa głosu w 
w/w sprawie. 

Ad. 4
Sekretarz Gminy – Jerzy Adamski stwierdził, że projekt uchwały po przesłaniu Radnym, tuż 
przed  sesją  został  skonsultowany  z  inspektorem  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Pani 
koordynator wniosła kilka uwag do projektu chwały. Przedstawił zebranym w/w poprawki do 
projektu uchwały. 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  Nr  XXIV/194/2008  w  sprawie  ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji 
szkołom  i  placówkom  niepublicznym  o  uprawnieniach  szkół  i  placówek  publicznych 
prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne na terenie gminy Biała Podlaska:
„za” 14 słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 5
Waldemar  Danieluk  –  Kierownik  Referatu  Rolnego,  Geodezji  i  Ochrony  Środowiska 
poinformował, że budynek świetlicy w Perkowicach do chwili obecnej w części usytuowany 
był na działce należącej do gminy, w części na działkach Skarbu Państwa oraz przylegał do 
innych  działek  niebędących  własnością  gminy  Biała  Podlaska.  Próbowano  uregulować 
własności  aby  budynek  świetlicy  był  usytuowany  na  działce  gminnej.  W  związku  z 



powyższym zaszła potrzeba odkupienia części działki od prywatnego właściciela aby mieć 
całkowity dostęp do świetlicy. Dodał, że jest zgoda właściciela na odsprzedanie części działki. 
Nadmienił,  że  sprawa była  omawiana  na  posiedzeniu  Komisji  Infrastruktury,  Rolnictwa i 
Ochrony Środowiska.

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XXIV/195/2008 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości:
„za” 14 słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 6
Kierownik  Referatu  Rolnego,  Geodezji  i  Ochrony  Środowiska  oznajmił,  że  w  ramach 
regulacji własności gruntów, które zostały zajęte pod budowę drogi w Rakowiskach zaistniała 
konieczność wydzielenia dodatkowo z gruntów prywatnych trzech niewielkich działek, które 
umożliwiłyby zaprojektowanie drogi aby złagodzić zakręty. Dodał, że czynności te zostały już 
zakończone. Nadmienił, że jest zgoda właścicieli na sprzedaż tych działek. 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XXIV/196/2008 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości:
„za” 14 słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 7
Wójt Gminy – Wiesław Panasiuk stwierdził, że w dniu dzisiejszym rozpocznie się pierwsze 
czytanie  budżetu gminy Biała  Podlaska na rok 2009. Przed rozpoczęciem czytania muszą 
zostać  przedstawione  projekty  uchwał  okołobudżetowych,  które  składają  się  na  budżet. 
Poinformował, że projekt budżetu państwa zakłada 4, 8 % wzrost gospodarczy w przyszłym 
roku.  Plany takie  jednakże  zaistniały przed  kryzysem gospodarczym na świecie.  Obecnie 
jednak  prognozy  są  bardziej  pesymistyczne.  Niższy  wzrost  gospodarczy  oznacza  niższe 
wpływy z podatków do budżetu, w związku z czym będzie istniała konieczność weryfikacji, 
co odciśnie swoje piętno na budżetach samorządowych. Na poziomie gminy przyjęto wzrost 
gospodarczy  w  projekcie  budżetu  w  wysokości  2,9  %  wskaźnika  inflacji.  Oznajmił,  że 
podatek rolny wyliczany jest na podstawie ceny żyta. Minister Finansów na rok 2009 ustalił 
stawkę na poziomie 55,80 zł za 1 q. W ubiegłym roku Minister ustalił stawkę na poziomie 
58,29 zł. Na terenie gminy Biała Podlaska stawka w ubiegłym roku wynosiła 40zł/q żyta. 
Proponuje się wprowadzenie podatku w 2009 roku na poziomie 41 zł.  Przedstawił stawki 
planowane do wprowadzenia w okolicznych gminach. 



Radny Krzysztof  Borsuk stwierdził,  że  jeżeli  inne  gminy oraz  GUS są w stanie  obniżyć 
podatki  to  gmina  Biała  Podlaska  powinna  do  nich  dołączyć.  Dodał,  że  dochodowość  z 
gospodarki  jest  mała,  cena  zboża  jest  niższa  niż  w  poprzednim roku.  Złożył  wniosek  o 
pozostawienie stawki podatku na poziomie z roku 2008.

Radny Józef Kasprowicz stwierdził, że jest rolnikiem i przebywa cały czas w społeczności 
wiejskiej,  w  związku  z  czym  widzi,  że  na  wsi  sytuacja  nie  ulega  poprawie.  Popiera 
stanowisko Radnego Krzysztofa Borsuka. 

Wiceprzewodnicząca  –  Agnieszka  Sęczyk  stwierdziła,  że  niektóre  gminy  miały  większy 
podatek a złotówka nie jest dużym obciążeniem, natomiast fakt wprowadzenia podwyżki na 
pewno spotka się z dezaprobatą ze strony mieszkańców. Jej zdaniem Rada powinna pokazać, 
że  jest  ze  wsi  i  godnie  reprezentuje  mieszkańców.  Poparła  wniosek  Radnego  Krzysztofa 
Borsuka o utrzymanie stawki podatku na poziomie roku 2008.

Przewodniczący przedstawił wniosek o wprowadzenie stawki 40 zł za 1 q żyta przyjmowanej 
do obliczenia podatku rolnego a następnie poddał go pod głosowanie:
„za” 13 słownie: trzynaście
„przeciw”  0 słownie: zero 
„wstrzymujących się”  1 słownie: jeden
Radni w głosowaniu jawnym większością głosów przyjęli w/w wniosek.

Następnie wobec braku dalszych uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały Nr XXIV/197/2008 w sprawie obniżenia średniej  ceny skupu 
żyta  przyjmowanej  do obliczenia  podatku rolnego w 2009 roku na obszarze gminy Biała 
Podlaska z wprowadzoną poprawką:
„za” 13 słownie: trzynaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 1 słownie: jeden
Radni w głosowaniu jawnym większością głosów przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 8
Wójt Gminy poinformował zebranych, że podatek od nieruchomości za budynki mieszkalne 
w 2008 roku Rada Gminy ustaliła na poziomie 0,40 zł za 1 m2. Ministerialna stawka na rok 
2009 wynosi 0,62 zł. W projekcie budżetu gminy przyjęto stawkę 0,41 zł. Stwierdził, że w 
przypadku budynków,  które służą  do prowadzenia  działalności  gospodarczej  Rada Gminy 
przyjęła w 2008 roku stawkę 15 zł, ministerialna to 19,81 zł, planuje się przyjąć 15,43 zł. W 
przypadku pozostałych budynków gospodarczych stawka ministerialna to 6,37 zł, planuje się 
jednakże pozostawienie stawki na poziomie roku 2008 w wysokości 2,35 zł. W przypadku 
budynków pod świadczenia  zdrowotne  Rada Gminy ustaliła  stawkę na  poziomie  3,49 zł, 
planuje się zatwierdzenie przy stawce 3,59 zł. W przypadku budynków zajętych pod obrót 
kwalifikowanego materiału siewnego Rada Gminy ustaliła stawkę na kwotę 8,11 zł, planuje 
się  zatwierdzenie  na  kwotę  8,34  zł.  Podatek  od  gruntów  związanych  z  działalnością 



gospodarczą  w  roku  bieżącym  wynosi  0,60  zł,  planuje  się  wprowadzić  stawkę  0,61  zł, 
natomiast w przypadku podatku od gruntów pod infrastrukturę pozostawienie na poziomie 
0,20 zł.  Poinformował,  że  podatek  leśny ustalany jest  na podstawie  cen  drewna.  W roku 
bieżącym wyliczono go na poziomie 32,40 zł. W chwili obecnej obliczono go na poziomie 
33,56 zł. Nadmienił także, że podatek od środków transportowych planuje się pozostawić na 
poziomie roku bieżącego, w związku z czym nie ma konieczności podejmowania dodatkowej 
uchwały. 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  Nr  XXIV/198/2008  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od 
nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Biała Podlaska:
„za” 15 słownie: piętnaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 9
Wójt Gminy stwierdził, że podatek od posiadania psów wzbudza dużo emocji. Przyjęło się, że 
w  gospodarstwach  rolnych  pierwsze  dwa  psy  nie  są  opodatkowane.  W  roku  bieżącym 
obowiązuje  stawka  10  zł  od  psa.  Dodał,  że  wpłaty  podatku  są  znikome.  Na  rok  2009 
proponuje się wprowadzenie stawki 30 zł od psa. Nadmienił, że sprawa bezpańskich psów 
staje się bardzo poważna. Gminy nie mają schronisk. Próbuje się sprawę rozwiązać poprzez 
schronisko w mieście, które jest bardzo przepełnione. W niektórych gospodarstwach znajduje 
się kilkanaście psów, co wiąże się z dużą nieodpowiedzialnością właścicieli. Poinformował, 
że nowością w uchwale jest obciążenie emerytów za posiadanie psów. 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały Nr XXIV/199/2008 w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów:
„za” 14 słownie: czternaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 1 słownie: jeden
Radni w głosowaniu jawnym większością głosów przyjęli w/w uchwałę. 

Wójt  Gminy  zgłosił  wniosek  aby  omówić  w  chwili  obecnej  projekt  uchwały  dotyczący 
zarządzenia poboru podatków, który łączy się z poprzednimi uchwałami.

Przewodniczący  złożył  wniosek  aby  projekt  uchwały  dotyczący  ustalenia  wynagrodzenia 
Wójtowi Gminy Biała Podlaska przedstawić przed pierwszym czytaniem budżetu gminy na 
rok 2009 a następnie poddał go pod głosowanie:
„za” 15 słownie: piętnaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero



Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w wniosek. 

Ad. 10
Wójt  Gminy poinformował,  że  projekt  uchwały reguluje  stawkę wynagrodzenia  za  pobór 
podatków  przez  Sołtysów  gminy  Biała  Podlaska.  Dodał,  że  jest  on  wynikiem  spotkania 
Komisji Budżetu,  Finansów i  Promocji  Gminy i  Wójta Gminy z Sołtysami.  Na spotkaniu 
omawiany był  problem poboru  podatków.  Do chwili  obecnej  prowizja  dla  Sołtysów była 
zróżnicowana.  W związku  z  tym,  że  niewielu  rolników płaci  podatki  u  Sołtysa  a  kwoty 
prowizji  są  niewielkie  planuje  się  zwiększyć  stawkę  w  wysokości  ujednoliconej  dla 
wszystkich Sołtysów, przy stawce 12 %.

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  Nr  XXIV/200/2008  w  sprawie  zarządzenia  poboru  podatku  od  nieruchomości, 
rolnego i  leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa,  określenia  inkasentów, wysokości 
wynagrodzenia za inkaso i wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów:
„za” 15 słownie: piętnaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 11
Wójt Gminy stwierdził,  że program gminnej  komisji  znajduje się przy projekcie uchwały. 
Wydatki  związane  z  programem  to  kwota  75.000  zł  z  przeznaczeniem  na  działalność 
profilaktyczną przy rozwiązywaniu problemów alkoholowych z uwzględnieniem uzależnień 
narkomanii.  Środki  na  w/w  cel  powstają  z  opłat  z  koncesji  alkoholowych.  Dodał,  że  w 
ubiegłym roku dysponowano kwotą 60.000 złotych. Nadmienił, ze przede wszystkim jest to 
praca edukacyjna, szkoleniowa. 

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  Nr  XXIV/201/2008  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  w  Gminie  Biała  Podlaska  z  uwzględnieniem 
uzależnień narkomanii na rok 2009:
„za” 15 słownie: piętnaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Ad. 12
Przewodniczący stwierdził, że chciałby zaproponować Radnym regulację płac Wójta Gminy, 
który od dwóch lat  nie otrzymał  podwyżek, nagród ani premii.  Dodał,  że regulacja płacy 
Wójta należy do kompetencji Rady Gminy. W kwietniu 2008 r. Rada Ministrów wprowadziła 
podwyżki  płac  dla  pracowników  samorządowych  oraz  ustaliła  minimalne  wynagrodzenie 
Wójtów.  Z  danych  wynika,  że  Wójt  Gminy  Biała  Podlaska  w  porównaniu  z  sąsiednimi 



gminami  otrzymuje  niższe  wynagrodzenie.  Nadmienił,  że  gmina  Biała  Podlaska  jest 
największą  z  terenu  powiatu  bialskiego.  Przedstawił  propozycje  ustalenia  wynagrodzenia 
Wójtowi Gminy.

Wobec braku uwag i wniosków Przewodniczący przedstawił i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  Nr  XXIV/202/2008  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  Wójtowi  Gminy  Biała 
Podlaska:
„za” 15 słownie: piętnaście
„przeciw” 0 słownie: zero 
„wstrzymujących się” 0 słownie: zero
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli w/w uchwałę. 

Następnie Przewodniczący ogłosił 15 – minutową przerwę.

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady.

Ad. 13
Wójt Gminy oznajmił, że praca nad budżetem trwa przez cały rok, ale końcowym efektem 
jest podjęcie przez Radę Gminy uchwały w sprawie jego uchwalenia. Projekt budżetu został 
złożony  w  terminie  do  15  listopada  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej,  celem 
zaopiniowania. Poinformował, że projekt budżetu uzyskał pozytywną opinię RIO. Przedstawił 
kwoty przychodów i rozchodów budżetu gminy oraz deficytu budżetowego. Oznajmił, że po 
spotkaniach w sprawie budowy dróg na terenie gminy podjął decyzję, że jeżeli budowa drogi 
powiatowej  w Sławacinku Starym uzyska dofinansowanie to  gmina przeznaczy środki  na 
udział własny ze środków zaplanowanych na budowę hali sportowej w Sławacinku Starym. 
Poinformował, że termin składania wniosków na dofinansowanie budowy drogi ze środków 
MSWiA upłynął  23  listopada  bieżącego  roku.  Do  Urzędu  Wojewódzkiego  wpłynęły  193 
wnioski, z tego 152 złożyły powiaty, 41 gminy, w tym gmina Biała Podlaska. Do oceny tych 
wniosków będzie powołana komisja. Do 5 grudnia zostanie utworzony ranking wniosków, a 
do końca roku minister ma podjąć decyzje o budowie dróg. 

Radny Józef Kasprowicz zapytał o szczegóły projektu budowy drogi z Husinki do Kijowca.

Wójt Gminy oznajmił, że Starosta Bialski na spotkaniu z Wójtami poprosił o przeznaczenie 
środków finansowych na wkład własny powiatu do budowy drogi powiatowej prowadzącej 
przez  terytorium trzech  gmin.  Dodał,  że  gmina  Biała  Podlaska  w  porównaniu  z  innymi 
gminami ma dość niewielki wkład własny budowy drogi. 

Radny  Stefan  Śledź  złożył  wniosek  aby  projekt  budżetu  skierować  do  prac  nad  nim  w 
poszczególnych komisjach Rady Gminy. 

Radni  Gminy  zdecydowali  o  skierowaniu  projektu  budżetu  do  prac  nad  nim  w 
poszczególnych komisjach Rady Gminy.



Ad. 14
Sekretarz  Gminy  zacytował  zebranym  art.  25  a  ustawy  o  samorządzie  gminnym,  który 
informuje o tym, że Radny nie może brać udziału w głosowaniu w Radzie ani w komisji, 
jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego. Brzmienie tego przepisu powinno wskazywać na 
taką niemożność  głosowania  jeżeli  sprawa dotyczy interesu osobistego.  Dodał,  że  Radni 
głosują nad podatkami, co może dotyczyć ich interesu prawnego. Jego zdaniem nie należy 
dopatrywać się swojego interesu prawnego w ustaleniu wynagrodzeń, które ustala dyrektor w 
porozumieniu z Radą Gminy. O własnym interesie prawnym można mówić gdyby np. Rada 
głosowałaby nad konkretnym przypadkiem określonego Radnego. Wtedy to takie głosowanie 
nie byłoby możliwe. 

Ad. 15
W sprawach bieżących nie poruszono żadnego tematu.

Ad. 16
Wobec  braku  dalszych  uwag  i  wniosków  oraz  w  związku  z  wyczerpaniem  porządku 
posiedzenia Przewodniczący podziękował wszystkim za udział po czym zamknął XXIV sesję 
Rady Gminy Biała Podlaska V kadencji.

Na tym protokół zakończono. 

...........................................
.................... (podpis 
protokolanta) 

Załączniki: 
2. Lista obecności. 
3. Podjęte uchwały. 

Protokół został przyjęty następującą liczbą głosów: 

„za”   .................................... słownie: .......................................... 



„przeciw”   .................................... słownie:.......................................... 
„wstrzymujących się”   .................................... słownie: .......................................... 

............................................................ 
        (podpis Przewodniczącego)


